



High attendance for the 2019 FIA Karting Historic Super Cup at Lonato

17.05.2019



The 6th edition of the FIA Karting Historic Super Cup will take place on 21st and 22nd September on the legendary track of South Garda Karting at Lonato (ITA) during the FIA Karting World Championship - KZ.

Held for the first time in Italy, the FIA Karting Historic Super Cup already attracts many enthusiasts. The registrations are already very successful and there are only a few places left for Drivers who would still like to be able to register.

Registrations are open until 1st July, 2019 using the form available [here](#). Contact Luca Corberi directly at historicsupercup.lonato@gmail.com for more information.

Forte affluence pour la Super Coupe Historique FIA 2019 à Lonato

La 6e édition de la Super Coupe Historique FIA Karting aura lieu les 21 et 22 septembre prochains sur la piste de South Garda Karting à Lonato (ITA) à l'occasion du Championnat du Monde FIA Karting - KZ.

Disputée pour la première fois en Italie, la Super Coupe Historique FIA Karting attire déjà de nombreux passionnés. Les inscriptions ont rencontré un grand succès et il ne reste qu'un petit nombre de places pour les Pilotes qui souhaiteraient encore pouvoir s'inscrire.

Les inscriptions sont recevables jusqu'au 1er juillet 2019 à l'aide du formulaire disponible [ici](#). Contacter directement Luca Corberi à historicsupercup.lonato@gmail.com pour plus d'informations.